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"Is hormonenwetgeving in België niet te
streng?"
nieuws

Piet Vanthemsche, gedelegeerd bestuurder van het Voedselagentschap, vindt dat moet
worden nagegaan of de hormonenwetgeving in België niet te streng is. Hij zei dat
woensdag tijdens een uiteenzetting voor de Commissie Sociale Aangelegenheden van de
Senaat. Vanthemsche wees er in dat verband op dat de strafmaat voor het gebruik van
verboden producten in de landbouw ontzettend veel groter is dan voor het gebruik ervan in
de sport.
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Piet Vanthemsche, gedelegeerd bestuurder van het Voedselagentschap, vindt dat moet worden
nagegaan of de hormonenwetgeving in België niet te streng is. Hij zei dat woensdag tijdens een
uiteenzetting voor de Commissie Sociale Aangelegenheden van de Senaat. Vanthemsche wees er in
dat verband op dat de strafmaat voor het gebruik van verboden producten in de landbouw ontzettend
veel groter is dan voor het gebruik ervan in de sport.
"België heeft de strengste hormonenwetgeving ter wereld", aldus Vanthemsche. "Er hangen zeer
zware straffen boven het hoofd van veehouders die hun dieren verboden producten toedienen. Het
gaat om straffen die hen volledig kunnen ruïneren. Dit harde repressieve beleid is erg moeilijk te
handhaven wanneer we daarnaast vaststellen dat er in de sport eigenlijk zeer kleine straffen worden
uitgesproken voor het gebruik van soms dezelfde verboden producten", zo stelde hij.
Ook is de perceptie totaal anders. "Sporters die doping gebruiken worden zelden aanzien als
misdadigers". Vanthemsche maakte de vergelijking omdat de veehouderij en de topsport vaak vanuit
dezelfde milieus worden bevoorraad. Voor die hormonenmaffia wil Vanthemsche trouwens geen
zachtere aanpak.
De bestuurder van het Voedselagentschap geeft wel toe dat er een objectief verschil bestaat tussen
het gebruik van hormonen in de sport en in de landbouw. Een sporter brengt enkel zijn eigen
gezondheid in gevaar, een boer die zijn dieren hormonen toedient, creëert een risico voor duizenden
consumenten. Toch vindt Vanthemsche dat de overheid zich moet afvragen of de straffen voor de
landbouwers nog wel in verhouding staan tot de misdaad.
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Vanthemsche was door de commissie eigenlijk gevraagd om het probleem van de
voedingssupplementen te belichten. Daarover zei hij dat het Voedselagentschap nog maar weinig
problemen heeft vastgesteld. Hij gaf wel toe dat er slechts dertig stalen per jaar worden
geanalyseerd, wat erg weinig is.
Lees ook: 8/2/04: Stichting Van Noppen houdt veilig voedsel op agenda
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